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             ΕΡΩΤΗΣΗ 

            προς τον Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων κ. Α. ΓΕΩΡΓΙΑ∆Η 

 Θέµα: «Χρηµατοδότηση επενδύσεων στην Θεσσαλία µέσω του Αναπτυξιακού νόµου» 

 

Επανερχόµενος στην αναπάντητη Ερώτηση µου υπ’αρ. 6178/4-5-20 

αναφέροµαι στην από 4-5-20 επιστολή του Συνδέσµου Θεσσαλικών Επιχειρήσεων 

και Βιοµηχανιών (ΣΘΕΒ) προς το ΥΠΑΝ, όπου επισηµαίνεται ότι ο Αναπτυξιακός 

νόµος του ΣΥΡΙΖΑ (ν. 4399/16) προκάλεσε σειρά προβληµάτων στις διαδικασίες 

ένταξης και χρηµατοδότησης επενδυτικών δράσεων και στη Θεσσαλία. 

Ενδεικτικά ο ΣΘΕΒ ανέφερε ότι για το καθεστώς «Γενική 

Επιχειρηµατικότητα» κατά τη β΄ φάση υλοποίησης του, η αναµονή έγκρισης 

επενδυτικών σχεδίων ήταν 2ετής ενώ στην «Επιχειρηµατικότητα Πολύ Μικρών – 

Μικρών Επιχειρήσεων» επίσης εµφανίστηκαν προβλήµατα κατά την αξιολόγηση των 

υποβληθέντων σχεδίων. 

Προσπαθώντας να υπερβεί τα προβλήµατα που κληρονόµησε από την 

κυβέρνηση Τσίπρα, η σηµερινή πολιτική ηγεσία πρόσφατα (1/9/2020) απέµπλεξε τα 

Καθεστώτα Ενισχύσεων «Γενική Επιχειρηµατικότητα» (5
η
 Προκήρυξη) και «Πολύ 

Μικρές - Μικρές Επιχειρήσεις» (3
η
 Προκήρυξη) που πλέον δέχονται αιτήσεις για 

συνολικές χρηµατοδοτήσεις ως 350 εκατ. € και 150 εκατ. € αντιστοίχως, σε 

απευθείας επιδοτήσεις και φοροαπαλλαγές. 

Ειδικά σε σχέση µε τις τρέχουσες Προκηρύξεις στο πλαίσιο του 

Αναπτυξιακού νόµου, ο ΣΘΕΒ προτείνει να ισχύσουν αναδροµικά (από 29/2/2020) 

προκειµένου να καλυφθούν και έργα εκσυγχρονισµού επιχειρήσεων, οι οποίες 

επηρεάστηκαν από την οικονοµική κρίση λόγω Κορωνοϊού. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

9683

Ημερομ. Κατάθεσης:

17/9/2020



                 Γραφείο Βόλου: Σωκράτους 26, 38221                 Γραφείο Αθηνών: Μητροπόλεως 1, 105 57 

                                                                

Επειδή οι ανάγκες για οικονοµική στήριξη της Θεσσαλίας και ιδιαίτερα της 

παραγωγικής της βάσης έχουν συσσωρευθεί εξαιτίας των καθυστερήσεων που 

προκάλεσε ο Αναπτυξιακός νόµος του ΣΥΡΙΖΑ,  ερωτάσθε: 

1. Ποια επενδυτικά έργα θεσσαλικών (µεγάλων, µικροµεσαίων και πολύ µικρών) 

επιχειρήσεων έχουν ενταχθεί στον Αναπτυξιακό Νόµο µετά την ψήφιση του 

(από το 2016 µέχρι σήµερα); 

2. Πως σχεδιάζετε να επιταχύνετε τις διαδικασίες ένταξης επενδυτικών σχεδίων 

στον Αναπτυξιακό νόµο;  

3. Ποιοι δηµόσιοι πόροι διατέθηκαν από το 2016 µέχρι το 2019 µέσω του 

Αναπτυξιακού νόµου; 

4. Πώς τοποθετείσθε σε σχέση µε τις προτάσεις του ΣΘΕΒ για την επιτάχυνση 

των διαδικασιών αξιολόγησης του Αναπτυξιακού νόµου όπως είναι λ.χ. η 

δυνατότητα υποβολής επενδυτικών σχεδίων στο πλαίσιο µιας διαρκώς 

ανοιχτής πρόσκλησης έτσι ώστε να εκδίδονται αποφάσεις υπαγωγής µε την 

αρχή First In – First Out; 

                                                      Αθήνα, 16-9-2020 

    Ο ερωτών βουλευτής 

 

                                             Κωνσταντίνος Μαραβέγιας 

  

                              Βουλευτής Μαγνησίας - ΝΕΑ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

 




